
 
Zagreb, 23. listopada 2020. 
 
 

BILJEŠKA O REDOVNOJ GODIŠNJOJ SKUPŠTINI HRVATSKOGA ARHIVISTIČKOG DRUŠTVA 
2020. 

 
 

Redovna godišnja skupština Hrvatskoga arhivističkog društva održana je 23. listopada 2020. S 
početkom u 11:15 sati, tijekom 52. savjetovanja hrvatskih arhivista – sve u online inačici. 
Dnevni red se sastojao od glasanja o dokumentima koje Skupština donosi, te priopdavanja 
Skupštini nekoliko recentnih informacija vezanih za Društvo. 
 
Dokumenti o kojima se glasalo su: 

1. Izvještaj o radu Društva između dviju skupština 2019./2020.  

2. Izvještaj Nadzornoga odbora  

3. Plan rada Društva za 2021. godinu 

U pozivu dostavljenome u propisanom roku, članovi su bili upoznati s poveznicom na online 
obrazac putem kojega se glasalo. Glasanje je bilo otvoreno 17. - 23. listopada do 11 sati, 
nakon čega su objavljeni rezultati.  
 
Glasalo je 54 člana, te su sva tri dokumenta jednoglasno prihvadena. 
 
Nadalje, članstvo je upoznato s brojnim stanjem Društva, koje sada iznosi 162 člana. 
Primljeno je 12 novih članova, 4 člana je otišlo u mirovinu, 2 člana su preminula, pa Društvo 
ukupno ima 6 članova više od posljednje skupštine.  
 
Naplata članarine ove je godine izrazito lošija nego lani, što je bilo očekivano zbog sveukupne 
situacije, a napose zbog neodržavanja fizičkoga savjetovanja tijekom kojega članstvo obično 
uplati najvedi broj članarina. Članovi su upoznati s planom da se pladanje osigura mobilnim 
uređajem putem barkoda, čime de se uplata znatno olakšati. 
 
Na sjednici je kratko prokomentiran i pohvaljen rad sekcija u specifičnim okolnostima, a 
sudionici skupštine informirani su i o promjenama dijela voditelja: Sekciju za zakonodavstvo 
nadalje de voditi kolega Radoslav Zaradid, a u tijeku je i promjena voditelja Sekcije za opis. 
 
Skupština je ove podatke primila na znanje.   
 
Predsjedništvo je također ved u pozivu na skupštinu predložilo naslov sljededega skupa – VI. 
kongresa hrvatskih arhivista – koji de se održati 2021. godine u suradnji s Državnim arhivom 
u Splitu: Na pragu 3. desetljeća 21. stoljeća – inkluzivnost kao uvjet, te je u online obrascu 
također ostavljena mogudnost njegova komentiranja, odnosno, predlaganja drugačije teme i 
naslova. Dva člana glasala su suzdržano dok su preostali prihvatili prijedlog teme.  



Sudionici online sjednice ipak su temu i naslov komentirali samo u smislu da se što prije 
trebaju raspisati podteme, složili su se s konstatacijom Predsjedništva da se valja znatnije 
angažirati oko pozivnih predavanja, te da treba jedan dio savjetovanja/kongresa, a onda i 
samih Radova, ostaviti kao blok radnoga naziva Iz svakodnevne prakse ili sl. Taj dio radova u 
zborniku ne bi se nužno recenzirao. Predsjedništvo je sve ideje pribilježilo i o njima de 
naknadno odlučiti. 
   
Podpredsjednik Društva u razdoblju do sljedede skupštine je član Predsjedništva Radoslav 
Zaradid. 
 
Sjednica je završila u 11:45. 

Bilješku sastavila: 
Silvija Babid, 

predsjednica HAD, v.r. 


